

# 委 托 书

## POWER OF ATTORNEY

Pursuant to Article 32 of "the Regulations on the Implementation of Patent Cooperation Treaty" by the Patent Office of the People's Republic of China, I/We, citizen/legal entity of China, hereby entrust BELJING HESHINIP INTELLECTUAL PROPERTY OFFICE (Address: Taihualongqi Plaza Building 2th 1517 Huangping Road, Changping District Beijing 100096) to apply for a patent entitled A kind of sheep feed with the Patent Office of the People's Republic of China. The above-mentioned agency has been entrusted to handle all the matters in the international procedures (including in the Receiving Office, the International Searching Authority, the International Bureau and the International Preliminary Examination Authority).

Name of applicant: Fengjun Xie (typewriting)

(Seal or Signature): \_\_\_\_\_

Date of Authorization: 2017.8.29

(The following contents are completed by the agent)

根据中国专利局“关于实施《专利合作条约》的规定”第三十二条规定，兹委托北京和信华成知识产权代理事务所（地址：北京市昌平区回龙观黄平路泰华龙旗广场2号楼1517 邮编：100096）代为办理名称为一种羊饲料的发明创造，向中国专利局提出国际申请，以及该申请在国际程序中（包括受理局，国际检索单位、国际局和国际初步审查单位）的全部事宜。

委托人 解丰骏

(盖章或签字)

解丰骏

委托日期 2017.8.25

专利代理机构指定 胡剑辉，\_\_\_\_\_ 为\_\_\_\_\_



被委托专利代理机构：北京和信华成知识产权代理事务所（印章）